
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół Nr IX/2019 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 08 sierpnia 2019 r. 

Obecni na sesji; 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller dokonał otwarcia 
IX Sesji Rady Gminy Cewice i stwierdził prawomocność obrad. Na Sali obrad 
obecnych było 13 radnych. 
Nieobecni na obradach sesji: Radna Pani Mariola Dzienisz i Pani Anna Kubica. 

Pan Przewodniczący przywitał wszystkich uczestników, którzy przybyli na 
obrady IX sesji Rady Gminy. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller odczytał porządek obrad, 
który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie bez odczytywania protokołu z VI I I sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 27.06.2019 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2019, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
w sprawie partycypacji w kosztach opieki zapewnianej przez dziennych 



opiekunów zatrudnianych przez Fundację „Rozwiń Skrzydła" działającej 
na terenie Gminy Czarna Dąbrówka dzieciom zamieszkałym w Gminie 
Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości i trybu składania deklaracji, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 
opłaty, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) Wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 



f 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych położonych w Cewicach stanowiących własność Gminy 
Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 
12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 
13. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
15. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś chciałby 
zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Wójt Gminy Cewice zgłosił wniosek, aby do porządku obrad sesji wprowadzić 
punkt 1 la o treści: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Więcej uwag nie było, więc przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem do 
porządku obrad sesji punktu 1 la: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 



Porządek obrad IX sesji Rady Gminy Cewice, po uwzględnieniu 
wprowadzonych zmian przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie bez odczytywania protokołu z VII I sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 27.06.2019 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2019, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

w sprawie partycypacji w kosztach opieki zapewnianej przez dziennych 
opiekunów zatrudnianych przez Fundację „Rozwiń Skrzydła" działającej 
na terenie Gminy Czarna Dąbrówka dzieciom zamieszkałym w Gminie 
Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości i trybu składania deklaracji, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 
opłaty, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 



na terenie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych położonych w Cewicach stanowiących własność Gminy 
Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 
11 a. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 
Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 



e) podjęcie uchwały. 
12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 
13. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
15. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie przegłosowano i przyjęto do procedowania głosami 13 za, 
0 przeciwnych i wstrzymujących się porządek obrad wraz z wniesioną poprawką 
Wójta Gminy. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z VII I sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę 
przed sesją wyłożony był do wglądu w sali obrad nr 1, w celu zapoznania się. 
Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania przyjęcia 
protokołu z V I I I sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad.4 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2019. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Hanna Płotka przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 



Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radna Pani Katarzyna Drywa zapytała czy prawidłowo wpisana jest kwota 
z funduszu sołeckiego sołectwa Maszewo Lęborskie na realizację zadania 
z funduszu sołeckiego. 

Pani Skarbnik poinformowała, że sprawdzi wniosek o realizację przedsięwzięć 
z funduszu sołeckiego sołectwa Maszewo Lęborskie. 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Keller zapytał o przyczynę zwiększenia 
czynszu za wynajem lokali. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że czynsz za wynajem lokali nie był 
podwyższany od 10 lat, ponadto wpływy za wynajem lokali nie pokrywają 
kosztów ich remontów. 

Radna Pani Marzena Reclaf zapytała jaki koszt ponosi Gmina w związku 
z wynajmem lokali garażowych dla pojazdów gminnych. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował, że jest to koszt 2000,00 zł 
miesięcznie. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 5 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
w sprawie partycypacji w kosztach opieki zapewnianej przez dziennych 
opiekunów zatrudnianych przez Fundację „Rozwiń Skrzydła" działającej na 
terenie Gminy Czarna Dąbrówka dzieciom zamieszkałym w Gminie Cewice. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne 



w celu partycypacji w kosztach opieki nad dziećmi z terenu Gminy Cewice 
uczęszczających do placówki znajdującej się w Czarnej Dąbrówce. 

Radna Pani Hanna Płotka przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 6 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości i trybu składania deklaracji. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że opłata uiszczana przez właścicieli 
nieruchomości będzie stanowiła iloczyn osób zamieszkujących dane 
gospodarstwo i kwoty stawki za jedną osobę. Nie będzie ulgi dla rodzin 
zamieszkujących powyżej 5 osób w gospodarstwie domowym. 

Radna Pani Maria Bachan zapytała czy w związku ze zmianą metody naliczania 
stawki opłaty za odbiór odpadów komunalnych każdy mieszkaniec gminy 
będzie musiał złożyć deklarację w sprawie odbioru odpadów komunalnych. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował, że tak. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 



Ad. 7 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że opłata za odbiór śmieci komunalnych 
wzrośnie o 70 %. Podwyżka wynika z cen po przeprowadzonym przetargu. 
Stawka za śmieci niesegregowane będzie wynosiła 40 zł za osobę miesięcznie, 
a za śmieci segregowane 20 zł za osobę miesięcznie. Płatność według nowej 
stawki za odbiór odpadów komunalnych będzie obowiązywała od 
1 października 2019 r. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radna Pani Marzena Reclaf zwróciła uwagę, iż niektóre gminy zwróciły się do 
UOKiK o zbadanie sprawy tak dużych podwyżek cen za odbiór odpadów 
komunalnych pod kątem ich zasadności. Czy aby firmy dokonujące odbioru 
odpadów z gospodarstw domowych nie naruszyły prawa w procedurach 
przetargowych. 

Radny Pan Grzegorz Partyka zapytał czy nie lepszym rozwiązaniem byłby 
zakup gminnego samochodu do odbioru odpadów komunalnych. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że gmina na zakup w/w pojazdu nie posiada 
wystarczających środków finansowych. 

Radny Pan Adrian Wenta zapytał czy gmina przeprowadza kontrole w sprawie 
właściwego sposobu segregowania śmieci. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że pracownik gminny nie może 
kontrolować segregacji śmieci na prywatnych posesjach mieszkańców. 

Radna Pani Marzena Reclaf zapytała o liczbę osób, które zadeklarowały, że nie 
będą segregować śmieci. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że 72 osoby złożyły deklarację 
o niesegregowaniu śmieci, a 6720 osób złożyło deklarację o ich segregowaniu. 



Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 8 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Cewice. 

Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka poinformował, że PSZOK będzie otwarty 
od 02 września 2019 r. od wtorku do soboty w godzinach 1000-1800. Mieszkańcy 
z terenu gminy Cewice będą mogli nieodpłatnie składować m. in. gruz 
budowlany, opony. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że w projekcie niniejszej uchwały zawarto 
§8, który wyszczególnia co można, a czego nie wolno składować w Punkcie 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 



Radny Pan Zbigniew Tryba poinformował, że limit 4 sztuk opon oddawanych 
przez rodzinę w ciągu roku jest za mały z uwagi, iż jedna rodzina średnio 
posiada dwa samochody. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że przyjęte w/w rozwiązanie może być 
w późniejszym czasie zmienione, gdy będzie taka potrzeba. 

Radny Pan Herbert Rosin zapytał gdzie rolnicy mogą oddawać zużyte opony od 
maszyn rolniczych. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minut przerwy. 

Ad. 10 

Stan Radnych po przerwie 13 obecnych. 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
nieruchomości. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że w niniejszym projekcie uchwały została 
zwiększona stawka opłaty z lzł na 5zł miesięcznie za dzierżawę miejsc na 
których stoją pojemniki PCK. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 11 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 



projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowych położonych w Cewicach stanowiących własność Gminy Cewice. 
Wójt Gminy Cewice przedstawił działki, które są zakwalifikowane do 
sprzedaży. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. l l a 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że w związku z rządowym programem 
dotyczącym dopłaty do linii transportu publicznego Gmina ze swojej strony 
będzie musiała dołożyć ok. 10 tys. zł. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Pan Grzegorz Partyka zapytał czy nie można utworzyć linii autobusowej 
na trasie Oskowo, Karwica, Unieszyno, Cewice gdyż w okresie wakacji nie ma 
żadnego połączenia transportem autobusowym. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że jest możliwe utworzenie linii 
autobusowej na trasie Oskowo, Karwica, Unieszyno, Cewice pod warunkiem, że 
będzie duże zainteresowanie chętnych do przejazdów; niestety jest to linia 
z niewielką ilością osób z niej korzystających. 

Radny Pan Adrian Wenta zapytał czy można wydłużyć trasę autobusową 
z Dziechna do Lęborka. 



Wójt Gminy Cewice poinformował, że nie, z uwagi, iż dofinansowanie do 
transportu publicznego obejmuje tylko linie autobusowe na terenie Gminy. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 12 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinie wypracowane przez Komisje 
Stałe Rady Gminy Cewice stanowiące załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13 

Radna Pani Marzena Reclaf zadała pytania o następującej treści: 
- kiedy zostanie oddane do użytku gminne targowisko, 
- gdzie powstanie dom środowiskowy, 
- czy Stowarzyszenie Promyk zostało wpisane do Organizacji Pożytku 
Publicznego, 
- czy zostały zakupione urządzenia na doposażenie placu zabaw w Cewicach. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że teren pod gminne targowisko jest 
przygotowywany. Prace budowlane na targowisku gminnym zostaną 
zakończone do dnia 19 sierpnia 2019 r. Po 1 września 2019 r. targowisko 
zostanie oddane do użytku. 
Wójt Pan Jerzy Bańka poinformował, że dom środowiskowy mógłby powstać 
w miejscu, gdzie obecnie znajduje się „Mała Szkoła". Natomiast przedszkole 
zostanie przeniesione do budynku gimnazjalnego. 
Wójt Gminy Cewice poinformował, że w pierwszym przetargu ogłoszonym na 
realizację doposażenia placu zabaw w Cewicach, oferent wycofał się. Obecnie 
został ogłoszony drugi przetarg na realizację w/w zadania. 

Wójt Gminy Cewice przedstawił uchwały opublikowane w Urzędowym 
Dzienniku Województwa Pomorskiego: 

- Uchwała nr VIII/79/2019 z dnia 27 czerwca 2019 r., w sprawie przyjęcia 
regulaminu targowiska gminnego w Cewicach, - data ogłoszenia: 
31.07.2019 r. 

- Uchwała nr VIII/80/2019 z dnia 27 czerwca 2019 r., w sprawie zaliczenia 
odcinka drogi do kategorii dróg gminnych- data ogłoszenia: 31.07.2019 r. 



W dalszej części Wójt Gminy przedstawił blok informacyjny na poniższe 
tematy: 
- w miejscowości Pieski dokonano odbioru studni uzdatniania wody, kolejnym 
etapem będzie podłączenie najbliżej mieszkających odbiorców do wodociągu. 
- 06.08.2019 r. odbył się częściowy odbiór sieci kanalizacyjnej w miejscowości 
Unieszyno. 
- zgodnie z ustawą z dnia 12 kwietnia 2019 r. O opiece zdrowotnej nad uczniami 
we wszystkich publicznych szkołach z terenu Gminy Cewice dzieci będą miały 
zapewnioną m. in. opiekę stomatologiczną pod postacią usług Dentobusa, 
- Gmina przeprowadziła kontrolę wynikającą z wniosków Komisji Rewizyjnej 

w klubie Leśnik-Cewice. 
- 01.09.2019 r. o godzinie 130 0 odbędą się Gminne Dożynki na placu przy 
budynku GCK w Cewicach. 

W związku z zapytaniem Przewodniczącego RG Radny Pan Adrian Wenta 
poinformował, że rozpoczęto remont drogi powiatowej w miejscowości 
Popowo. Odbiór tej inwestycji planowany jest na 
31 października 2019 r. Rozpoczęto również budowę chodnika w miejscowości 
Unieszyno. 
Radny Pan Adrian Wenta zapytał kiedy rozpocznie się budowa lamp 
oświetleniowych w miejscowości Łebunia. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że są problemy z realizacją w/w zadania 
przez firmę Energa. 

Radna Pani Mariola Szyca poinformowała, że na terenie rekreacyjnym 
w miejscowości Bukowina z 30 lamp świeci tylko 5. 

Ad. 14 

Interpelacji zgłaszanych na poprzednich sesjach nie było. 

Ad. 15 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Na Skarpie w Siemirowicach zaprosił 
mieszkańców Gminy Cewice na imprezę z okazji 50-lecia powstania Ogrodów 
Działkowych, która odbędzie się w dniu 24.08.2019 r. o godzinie 1400. 



Ad. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad IX sesji Pan Przewodniczący 
Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady 
ogodz. 1530. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Protokół sporządziła Mariola Mądra-Nojwak 
Dnia 27.08.2019 r. 

Wieslci) Keller 




